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ZAPISNIK

Sa sjednice Skolskog odbora Osnovne Skole Hvar ( u daljnjem tekst: Skola), odrZ.ane dana 0$. rujna

2019.godine zakazane u 19:30 sati u uredu ravnateljice Skole.

Nazodni dlanovi Skolskog odbora:

1. Natalija Siepanovii, predsjednica Skolskog odbora

- 2. RuZica Curin, dlan

3. Jurica Milidi6, dlan

4. Sandra Tudor, dlan

Ostali nazodni

1. Nada Jelidi6, ravnateljica Skole

2. Magda Buratovid, taj nica Skole

3. Ela Matkovi6, radunovotkinja Skole

Odsutni dlanovi:

1. BoZo Svetina, dlan

2. Margita Petrid Hraste, dlan

3. Nela Rakii Paduan

Zapodeto u 19:30 sati.

Zazapisntd,ara jejednoglasno izabranatajnicaMagda Buratovid. Natalija S6epanovi6, predsjednica Skolskog

odbora, vzpozdrav nazodrima otvara sjednicu, potvrduje da je na istoj od sedam (7) nazodno detiri (4)

dlanova, dime se mogu donositi pravovaljane odluke te predlaZe slijede6i dnevni red:

1. Verifikacijazapisrukas prethodne sjednice odrZane 06. lipnja 2019. g
2. Odluka o podetku rcvizlje Skolske knjiZnice i osnivanje povjerenstva
3. Zapo5ljavanje pomoinika u nastavi za udenika S.D. u razdoblju od 09. rujna2019- do 17. lipnja

20t9.
4. Usvajanje polugodi5njeg financijskog.izvje5tajanaprijedlog ravnateljice



a

5. Razno

Predsjednicapredlale Izmjenu dnevnog reda s obzirom da sva usvajanja koja se donose, donose se u
obliku Odluke. Stoga se predlaZe izmjenatodke 3 i todke 4 koje bi glasile:

3. Odluka o davanju prethodne suglasnosti na zapo5ljavanje pomo6nika u nastavi zatdenika S.D. u

razdoblju od 09. rujna2}l9- do lT.lipnja 2019.

4. Odluka o Usvajanje polugodiSnjeg financijskog izvje5tajanaprijedlog ravnateljic

Dnevni red s navedenim izmjenama je jednoglasno usvojen.

AD 1.) Predsjednica je zapisnik od 06. lipnja 2019. godine dalanausvajanje. Zapisnik je jednoglasno

usvojen.

AD 2.) Predsjednica je dalarijed ravnateljici. Ravnateljica je navela se mora napraviti rcvizija Skolske

knjiZnice te Skolski odbor mora donijeti Odluku o podetku rcvizije te Odluku o osnivanju povjerenstva za
povodenje revizije. Revizija bitrajalau razdoblju od 09. rujna do 22. rujna2}lg.,te se za dlanove
povjerenstvapredlaLt: Jelka Kovadi6-Vidmar, knjiZnidarka Skole, Lea Bojani6, uditeljica razredne nastave i
Ivandica Katu5i6-Domandi6, uditeljica runedne nastave. Predsjednica je todku dalana glasovanje.

Jednoglasno je donesena Odluka o podetku revizije knjiZnice osnovne Skole Hvar i Odluka o osnivanju
povj erenstv a za prov odenj e revizij e.

AD 2.) Predsjednica je dala rijed ravnateljici. Ravnateljica navela kako ovu godinu zapo5ljavanje pomo6nika

u nastavi za S.D. ide preko projekta,,Udimo zajedno III" kojeg financira Splitsko-dalmatinska Ltryanija.
Udeniku S.D. pro5le Skolske godine je pomo6nik u nastavi bila Mia Ludi6, uditeljica razredne nastave, te
ravnateljica i ovu godinu traZi suglasnost za nju s obzirom da je udenik vel tpoznat sa njom. Navela je kako
zazapolljavanje pomo6nika ne treba provodenje natjedaja ukoliko Skola ima'osobu koja bi radila taj posao.

Todka je stavljena na glasovanje. Jednoglasno je donesena Odluka o davanju prethodne suglasnosti za

zapo5ljavanje pomo6nika u nastavi za udenika S.D.

AD 3.) Predsjednica je dala rijed ravnateljici. Ravnateljica je utvrdila da je na dnici prisutna i
radunovotkinja Ela Matkovi6, te joj je dala rijed. Radunovotkinja je navela prihode i rashode Skole u periodu
od 01. sijednja do 30. lipnja 20l9.godine. U navedenom periodu Skola je od Osnivada SDZ dobila sredstva
zaplatanjeteku6ih izdatakaprema usvojenom financijskom planu. Istaknula je da je Skoh od Ministarstva
znanosti i obrazovanja dobila 32.200,00 zanabavumaterijala za provodenje kurikuralne reforme.
Predsjednica j e todku dala na glasovanje.
Jednoglasno je donesena Odluka o usvajanju polugodi5njeg izvje5taja o radu Skole zarazdoblje od 01.
sijednja 2019 do 30. lipnja 2019.

AD 4.)
a) Rarmateljica je dala naznanjedlanovima Skolskog odbora kako je po kanonskoj misiji u Skolu

zaposlen novi vjerouditelj Stipe Vukadin iz Splita, diplomirani teolog.
b) Ravnateljica je izvijestila Skolski odbor kako su radovi na sanaciji vodovodnih cijevi gotovi te kako

je trenutno u tijeku hiperkloriranje cijevi i mikrobiolo5ka i kemijska analizavode.

Skolskog odbora:

Sjednicaje zavr5ila u 19:50

AI,ilt"*r,
Natalija Sdepanovic


